
Rada Miejska w Swarzędzu
Wspólne Posiedzenia

BRM.WPWK.0012.6.6.2022

Protokół nr 6/2022

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2022 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:16 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Rafał Słupiński
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada - Chmiel

1. Otwarcie wspólnego posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący stałych Komisji przekazali prowadzenie obrad Przewodniczącej Rady, Barbarze 
Czachura. Przewodnicząca otworzyła Wspólne Posiedzenie Wszystkich Komisji. Na podstawie listy 
obecności (załącznik nr 1) stwierdziła, że obrady są prawomocne, obecnych 17 radnych, 4 radnych 
nieobecnych. W trakcie posiedzenia przybyło 3 radnych. Obecnych 20 radnych, 1 radny nieobecny. 
Następnie przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2.

2. Omówienie materiałów sesyjnych.

a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia w 2023 roku pożyczki w Banku Gospodarstwa 
Krajowego działającym poprzez pośrednika finansowego, z przeznaczeniem na adaptację budynku przy 
ul. Wrzesińskiej 7 w Swarzędzu na potrzeby stworzenia przestrzeni terapeutycznej dla podopiecznych 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Swarzędzu.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, 
Mariusz Szrajbrowski.
Komisje zapoznały się.

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu niezrealizowanych wydatków 
zamieszczonych w budżecie miasta i gminy Swarzędz na rok 2022, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan.
Komisje zapoznały się.
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c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2022.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 
Komisje zapoznały się.

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2022 – 2043.
Projekt uchwały przedstawił Zastępca Skarbnika, Szymon Pieniowski. 
Komisje zapoznały się. 

Radna Anna Tomicka zapytała o zadanie dlaczego zadanie dotyczące budowy przedszkola na ul. 
Zamkowej sklasyfikowano jako budowę a nie remont.
Wyjaśnień udzielił Kierownik Wydziału Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak. 
Rozmawiano na temat realizacji i kwalifikacji zadania.
W temacie głos zabrali radni: S. Kurpisz, T. Lewandowski, P. Baranowski

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny dla Gminy Swarzędz na lata 2023-2025.
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, Agnieszka Maciejowicz. 
Komisje zapoznały się. 

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Jasin.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Komisje zapoznały się. 

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Komisje zapoznały się.

h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczaną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Komisje zapoznały się. 

Radny Szymon Kurpisz zapytał czy został określony koszt dodatkowego przejazdu przez gminę 
śmieciarki, która będzie zbierała odpady selektywne. 
Kierownik Wydziału Gospodarki Odpadami, Natalia Stodolna odpowiedziała, że jest to zależne od 
śmieciarek, którymi dysponuje wykonawca. 
Radny Adrian Senyk zaproponował aby wysłać zapytanie ofertowe do firm w celu poznania 
przybliżonych kosztów. 

i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/429/2021 z     dnia 22     czerwca 
2021     r. Rady Miejskiej w     Swarzędzu dotyczącej wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik lub worek 
o     określonej pojemności zmienionej uchwałą nr XLV/497/2021 z     dnia 30     listopada 2021     r.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Komisje zapoznały się. 
Radny S. Kurpisz powiedział, że jest za dywersyfikacją opłat dla zabudowy jednorodzinnej i 
wielorodzinnej, ze względu na większą częstotliwość wywozu bioodpadów z terenów zielonych. 
Dyskutowano na temat wysokości ustalonej stawki. 
W dyskusji głos zabrali radni:  A. Senyk, T. Majchrzak, 
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j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/431/2021 z dnia 22 czerwca 
2021     r. dotyczącej zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 
nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne, o których mowa w ustawie z dnia 5 grudnia
2014 r. o Karcie Dużej Rodziny.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Komisje zapoznały się.

k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/433/2021 z dnia 22 czerwca 
2021 r. Rady Miejskiej w Swarzędzu dotyczącej określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i 
trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej zmienionej uchwałą nr 
XLV/498/2021 z dnia 30 listopada 2021 r.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Komisje zapoznały się.

l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Burmistrza 
Miasta i Gminy Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek.
Komisje zapoznały się.

3. Sprawy bieżące.
Radna A. Tomicka zapytała o szczegółowe wydatki przeznaczone na przebudowę budynku przy ul. Św. 
Marcina 1. 
Z-ca Burmistrza G. Taterka  przedstawił pokrótce poniesione wydatki, i poprosił aby radna A. Tomicka 
złożyła w tej sprawie zapytanie w celu dokładnego przedstawienia kosztów inwestycji.

4. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Swarzędzu

 
Barbara Czachura

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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